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《高考英语真题作文范文：课外学英语（2022年全国乙卷）》

2022年全国乙卷

第二节 书面表达(满分25分)

学校英文报正在开展以Learning English Beyond the
Classroom为题的讨论。请使用图表中的调查结果写一篇短文投稿,内容包括:

1. 学习活动状况描述:

2. 简单评论;

3. 你的建议。

注意:

1. 词数100左右;

2. 短文的题目和首句已为你写好。

范文：

Learning English Beyond the Classroom

Our school survey on English learning activities outside the classroom yields interesting
results. Listening to English songs tops the list with 65% of students, closely followed by
watching English movies at 50%. Reading English books and browsing English learning
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websites, however, lag behind with only 18% and 12% respectively.

These findings highlight students' preference for enjoyable and leisurely learning
methods. While effective, a balanced approach is key. Reading books and visiting
learning websites offer structured and in-depth learning that complements entertainment-
based methods.

Hence, I recommend diversifying learning strategies. Allocate time for reading and
online learning alongside enjoying songs and movies. This balance enhances enjoyment
and effectiveness, fostering comprehensive English skill development.

我校关于课外英语学习活动的调查显示，65%的学生最喜欢听英文歌曲，50%的学生
喜欢看英文电影，而阅读英文书籍和浏览英语学习网站的学生分别仅占18%和12%。

这一结果反映出学生更倾向于轻松愉悦的学习方式。虽然这些方法有效，但保持平衡
是关键。阅读书籍和在线学习能提供结构化和深入的学习，与娱乐方式相辅相成。

因此，我建议学生采取多样化的学习策略，在享受音乐和电影的同时，也安排时间进
行阅读和在线学习。这种平衡既能提升学习乐趣，又能增强学习效果，从而全面促进
英语技能的发展。
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